
Mariola Garvlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 26.02.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 pro5bq w imieniu mieszkaric6w osiedla

Rybnica.

Uprzejmie prosz4 Pana Prezydenta o romvl1zanie problemu

mieszkanc6w, ktdrzy maj4 przytqeza gazowe i zamontowane skrzynki

gazowe i nie mog4 korzystac z gazv. Trzeba dokoriczyi t4 inwestycjE

i uruchomii sied gazow4 w ulicy Jazowskiej i Spokojnej. Prosimy aby

podjgto zdecydowans kroki o rozwi4zanie tej patowej sytuacji.

Nalezy wyjasnid i rozwi4za( t4 sprawg z wla$cicielem naroznej

dzialki ulic Spokojnej i Jazowskiej. Mieszkancy od lat oczekuj Lnatq
inwestycjg.

w zatqczeniu pismo mieszkaric6w z podpisami w tej sprawie, kt6re

wptynglo do Pana Prezydenta i Radnych Rady Miasta Wloclawek.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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